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Method for extracting protected files from your viewty .fr

1) Connectez vous au tel avec l'EFS explorer de EFS MEDIA BUILDER. 2) Renommez le dossier LGAPP en TOTO. 3) Faite un refresh (click droit, refresh). 
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Method for extracting protected files from your viewty By OgiOgi You will need: A viewty :) EFS Media Builder by AKOM1973 A lot of guts !!! 1) Connect to your viewty with the EFS Explorer of EFS Media Builder



2) Rename your LGAPP directory to TOTO



3) Do a refresh (right click again)



4) Your phone is now dead!! Yellow screen showing « refreshing »



5) Click on disconnect and reconnect



6) Now you can access all the files in TOTO and copy them to your PC (Right click and Read)



7) This can take 50mins as there is more than 120MB of data, possibly more if you have a lot of vidéos and sound in the phone memory.



8) Now, to revive your phone, rename TOTO as LGAPP.



9) Click on DISCONNECT and accept to do a reset of the phone.



10) Et voilà :)



En Français!! Vous aurez besoin de: Un Viewty bien sur!! EFS MEDIA BUILDER by Akom1973 Un peu de courage!! 1) 2) 3) 4) 5) 6)



Connectez vous au tel avec l'EFS explorer de EFS MEDIA BUILDER. Renommez le dossier LGAPP en TOTO. Faite un refresh (click droit, refresh). Votre tel va surement mourir!! Ecran jaune avec « refreshing ». Cliquez sur Disconnect, puis reconnectez vous. Maintenant vous avez pouvez lire les fichiers dans TOTO and les copier vres votre PC (click droit, Read). 7) Cela peut prendre 50 minutes car il y a env 120Mo, plus si vous avez stocké des films et musique dans le tel. 8) Maintenant pour ressuciter votre tel, renommer TOTO en LGAPP. 9) Cliquez sur DISCONNECT et accepter de faire le reset du tel. 10)Et voilà :)
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